
Möte 19/20:SNF-02
Studienämndsmötesprotokoll 3 september 2019

Fysikteknologsektionen, Chalmers

Studienämnden vid Fysik
Protokoll fört vid SNFTM -möte

3 september 2019

Tid: 12:02
Plats: Röda (F6002)

Närvarande

Ordförande Albert Johansson
Vice Ordförande Albin Ahlbäck

Kassör Anton Wikström
Sekreterare Emma Nirvin

Veckobladerist Ida Ekmark
Kandidatansvarig Elin Ohlman

Matansvarig Tobias Wallström

§1 Mötets
öppnande

Albert Johansson öppnar mötet kl. 12:02.

§2 Val av
justerare

Anton Wikström väljs till justerare.

§3 Föregående
mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

§4 Runda
bordet

• Anton var med på SNFrågesport samt Cocktailparty-prepp, löst ekonomi från
frågesporten

• Emma har kollat på digital signering

• Elin har hittat nästan alla kursutvärderare

• Albin löste evenemang på ftek till Cocktailpartyt

• Tobias har hanterat mat till Cocktailpartyt och SNFrågesporten

• Ida var på SNFrågesport och har handlat och lagat mat till cocktailpartyt

• Albert har mailat föreläsare angående canvas, varit på styretmöte och UtbildningsUtskott-
möte
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§5 Info från
Albert

Under styretmötet bestämdes att SNF får ha sina möten i F6002. På Canvas finns
kursrum för studenthjälp som vi kanske ska gå ut med till studenter.

§6 Digital
signering

Emma förklarade kort var ordförande och justerare kan hitta information om signe-
ring samt var de ska lägga upp sina digitala IDn till signeringen.

§7 Godkännande
av

kursutvärderare

Alla hittills funna kursutvärderare godkänns. Kvarvarande kurser att hitta utvärde-
rare till är: Fysiktekingenjörens verktyg och Elektriska nät och system.

§8 Mekanik 2 En student har mailat angående projekt och extrauppgift på tentan. Det är oklart
ifall man behöver skriva extrauppgiften trots ett godkänt projekt i Ladok. Albin ska
kolla med examinatorn hur det är tänkt.

§9 Cocktailparty Maten ligger i fas. Folk verkar ha koll på sina uppgifter inför torsdag. Albin, Anton
och Emma ska köpa vin och cider efter lunch på torsdag.

§10
Teambuilding 2

Vi väntar med att ha en teambuilding tills efter vi fått en Årskursrepresentant

§11 Utvärdering
SNFrågesport

Det var inte så mycket folk som kom, kan vara på grund av för lite PR eller taggnivå
hos Nollan. Matpriser upplevdes lite skeva. Vi köpte lagom med pommes för de 30
pers som kom, men alldeles för mycket korv och dryck. Arret verkade uppskattat av
de som kom. Att ta med sig till resten av året är att kolla i skåpet innan vi köper
nytt, då vi redan hade gott om te.

§12 What we
did

Vi ska skapa en fil per arr där alla får fylla i vad de gjort. Emma skapar dessa, men
alla får fylla i vad de själva gjorde.

§13 Övriga
frågor

• Mötesrum: Vi vill fortsätta i samma rum som idag

• Mail om tentastatistik: Tobias tar på sig att kolla varför statistiken på ftek
inte uppdateras

• Namnskyltar: Elin har hittat gamla. Emma ska kolla i Overleaf efter mall

• Gyckel: Tobias, Ida, Anton gycklar imorgon för Cocktailpartyt

• Aspning årskursrepresentant: 30 september på Focus

§14 Nästa möte Nästa möte blir 9 september 2019.
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§15 Mötets
avslutande

Mötet avslutades av Albert kl. 12.55.

Albert Johansson
Ordförande

Emma Nirvin
Sekreterare

Anton Wikström
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sekreteraren i SNFTM (snf.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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